
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van Maandag 1 mei 2016

Aanwezig: Aderik, Alexander, Arne Jansen, Arne VDK, Arno (vanaf 22.08u), Dries, Fanne, Jari (vanaf
22.08u), Karim, Lien, Lisa, Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe

Verontschuldigd: Aiko, Carolyne, Denis Simme, Tine

Afwezig: Andreas, Karim, Mariska

Waarnemer: Milko (vanaf 22.16u), Raf

De vergadering wordt geopend om 22.05u.

Goedkeuring Agenda

Er worden drie puntjes toegevoegd: voorstelling opkomend voorzittersduo Scientica, zwaar bier Leuven Waals en
idee voor IKZ. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Postenevaluaties Beheer, GAK GAK ja, Beheer nee
Barlaptops e.d. in orde brengen Webteam Mee bezig
Investeringen aankopen relevante personen Nee
Melden dat zwanenboek niet doorgaat aan ingeschrevenen Media Nee
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken Mee bezig

• Postenevaluatie GAK: GAK loopt algemeen goed, op volgende twee puntjes na. De samenwerking met VTK
en LBK voor de LAN verliep wat stroef, en het is jammer dat het kerstfeestje niet door veel mensen is
georganiseerd.

• Voor de barlaptop zal deze week een nieuwe harde schijf besteld worden. Er is ook een nieuwe oplader
gevonden.

• Er is verwarring over wie verantwoordelijk is voor het aankopen van de investeringen. Met uitzondering van
de dingen voor IFB, beslissen we dat Materiaal verantwoordelijk is voor het uitzoeken van de investeringen.

Mededelingen

• Arno heeft een mail gekregen van Letteren. Ze hebben 3 vaten Chimay Bleu waar ze vanaf willen, de prijs
is nog niet duidelijk. Arno vraagt er verder naar.
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• De router en de switches zijn weg. Op de laatste LAN-party zijn de kleine switches niet gebruikt geweest,
enkel de grote. De LAN-party daarvoor zijn ze wel gebruikt en terug opgeborgen in de kelder. We moeten
zeker is navragen bij Wieter en Samuel, de verantwoordelijken van die twee LAN-parties, of zij nog iets meer
weten en ook een mail sturen naar VTK (en LBK). Aangezien we de sleutel van de kelder zijn kwijtgeraakt
rond Kerstmis, kan er ook kwaad opzet in het spel zijn. Fanne zal een mail sturen naar de Waag en zeggen
dat de kans bestaat dat er ingebroken is met de verloren sleutel en horen wat zij zeggen.

Voorstelling opkomend voorzittersduo Scientica

Vincent en Lennard zijn van plan om op te komen als Scienticavoorzitter en ondervoorzitter voor het komende
jaar. Ze komen even polsen of er nog mensen zijn die mee in Scientica willen stappen. Je kan je kandidaat stellen
voor een van de volgende mandaten:

• Penningmeester

• Secretaris

• Galabal

• Scienticaweekend

• Plan Sjarel

• Scienticafé

• Webmaster

• Jobfair

• Debat en lezingen (afhankelijk van hoe dat zal ingevuld worden volgend jaar)

• Teambuilding

• Skireis

• Surfreis.

Voor sommige posten zijn er al kandidaten, maar het kan geen kwaad om meer kandidaten te hebben. Als je
nog vragen hebt kan je Vincent of Lennard eens aanspreken of een berichtje sturen op facebook. Als je al zeker
bent dan kan je je kandidatuur al sturen naar voorzitter@scientica.be en dan wordt dat deze zondag op de AKV al
verkozen. Anders kan je je nog steeds later laten verkiezen. Als je nog andere mensen kent die misschien interesse
hebben, laat ze dan ook zeker iets weten. Het is altijd heel leuk en gezellig bij Scientica, dus het is zeker de
moeite.

Raden

Sport WV

Er is geen vergadering geweest, maar volgende vergadering staat er een nota over het prijzensysteem van de 24
urenloop gepland. Er wordt overlegd wat de mening van Wina is in deze zaak.

Voorstellen die nu op tafel liggen zijn:

• Beperken wie er een prijs kan winnen (enkel leden van de kring of studenten van de faculteit)

• Geen cumuleerbaarheid van prijzen
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• Limiet op de totale prijzenpot

• Een loper mag niet zeker zijn van zijn prijs, maar kan enkel kans maken op een prijs.

Het probleem is dat grote kringen lopers afsnoepen van andere kringen met grote prijzen. Het is dan moeilijk te
verantwoorden dat het echt nog studentikoos is als de goede lopers ergens anders gaan lopen voor de prijzen. Op
zich is het wel leuk dat er van die prijsjes zijn, maar nu gaat het er soms een beetje over. Vooral Ekonomika en
VRG geven nu veel grote prijzen weg en schieten in de verdediging, VTK ook wel maar op zich hebben die dat
niet echt nodig. Als Wina zijn we al zeker tegen het niet cumuleerbaar zijn en het niet zeker zijn op prijzen, want
bij ons krijg je net altijd een bonnetje per gelopen rondje. Eventueel kan er wel een maximumbedrag komen op
wat een persoon zeker weet dat hij kan winnen, en mag je boven dat bedrag enkel ‘kans maken op’. We zijn ook
niet voor een limitering op wie een prijs krijgt, want wij hebben ook vaak lopers van andere kringen en je hebt de
CW’ers die eigenlijk niet bij onze faculteit horen. Bij een maximum op de totale prijzenpot bestaat de kans dat de
kringen de mensen die weinig rondjes lopen niets gaan geven om diegene die veel lopen wel grote prijzen te kunnen
geven, maar dat vinden we ook niet zo goed. Een bijkomend probleem is ook dat de prijzen vaak gesponsord zijn,
dus dan is de echte waarde moeilijk vast te leggen. Het idee dat het meest naar voren komt op de PV is dat er
een maximumbedrag moet komen op wat je ‘zeker’ kan winnen, en dat je daarboven enkel kan kans maken op een
prijs. Over het bedrag kan nog overlegd worden met de andere kringen.

LOKO AV en WV Studentenbeleid

• Het voorstel voor de stafstructuur is goedgekeurd. De belangrijkste aanpassing is dat er meer jobstudenten
komen in plaats van staf, maar omdat jobstudenten goedkoper zijn gaat dat ongeveer op hetzelfde neerkomen
qua prijs.

• De Beiaardcantus is geëvalueerd. Er was wat commentaar dat sommige shiften niet duidelijk waren, voor de
rest niets bijzonders.

• Binnenkort zal er een bestelwagen komen die je kan gaan huren bij de technische dienst op Arenberg. Er
zijn nog wat regels aan verbonden, maar die worden nog doorgegeven.

• Er was een discussie of er een lijst gemaakt mocht worden met malafide kotbazen, maar dat kan niet wegens
privacyschending en smaad. Kotwijs zou zich dat niet kunnen permitteren. Er zou wel een lijst op komen
met aliassen van kotbazen, en de studenten moeten dan zelf maar weten dat het eigenlijk niet goed is als
een kotbaas veel aliassen gebruikt. Er zal ook een tool komen die voor elk adres dat je ingeeft zegt of het
is goedgekeurd door Kotwijs of niet. Nu kan je enkel vrijstaande koten zien op Kotwijs en wordt dat pas
in mei up to date gemaakt, dus dat wordt beter vroeger vrijgegeven. De KULeuven moet meer reclame
maken voor Kotwijs als kwaliteitslabel voor koten. De stad Leuven wil ook een kotlabel uitbrengen, maar
zij kunnen enkel controleren of het aan de wettelijke verplichtingen voldoet, niet of de huisbaas vriendelijk
is en zijn afspraken nakomt. Ze zouden ook maar om de paar jaar kunnen controleren, terwijl Kotwijs dat
elk jaar doet. De AV was dus tegen het nieuwe label, omdat het enkel verwarrend is en koten die Kotwijs
niet als goed bestempeld heeft maar wel een label van de stad hebben toch goed kunnen lijken voor nieuwe
studenten.

• Er is gebrainstormd over een campagne die de studenten meer respect t.o.v. de Leuvenaars moet bijbrengen.
De titel zou zijn: ‘Doede gij da thuis ook?’ Ze wilden ook clubs proberen te betrekken bij de campagne.
Een idee was alvast om de stad letterlijk in de bloemetjes te zetten en op alle vensterbanken bloemetjes te
zetten.

Update PR

Er is niets nieuw te melden.
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Evaluatie afgelopen activiteiten

Levenswegcantus

Was goed. Er zijn 2 grote vaten en 1 klein vat gedronken, maar op het einde was dat nog niet helemaal op dus
dat was zeker oké. Siebe was niet zat genoeg van zijn zevensprong. De activiteit heeft 17 euro positief gedraaid.

Doughball

De timing was wat slecht, omdat het zo vaak verplaatst was en het vlak na SOTS en vlak voor de campagne viel.
Eerst was enkel Nele er, maar Dries heeft nog wat volk van bij hem op kot opgetrommeld en toen waren ze met
8. Iemand heeft een open zak bloem als granaat gebruikt. De activiteit draaide 15 euro positief

Campagnebar 1

Er waren veel laptops en gsm’s nodig om de muziek aan de praat te krijgen, maar de volgende bar was dat weer
in orde. Er was niet veel volk, o.a. door de test calculus de dag erna. Er zijn 3 vaten gedronken. Een daarvan
heeft Alma nog niet aangerekend en komt waarschijnlijk mee met de volgende rekening. Daardoor draait de bar
178 euro positief.

Campagnebar 2

De acide was even op rond middernacht, maar dat is snel opgelost. Er zijn 3 vaten en een extra gratis vat
gedronken. Er was een kleine opmerking over de opkuis, want er plakte nog iets op de toog. Er is nog niets
bekend van hoe de bar gedraaid heeft, want de rekening van Alma is er nog niet.

Ereledendiner

Het was heel gezellig, maar er is nog veel drank over. Bedankt aan Jari en Raf om te helpen. Jeroen had gezegd
dat hij ging komen, maar is uiteindelijk niet opgedaagd. Er is nu 171 euro uitgegeven, maar Carolyne, Fanne,
Jari en Raf moeten elk nog 10 euro betalen omdat ze hebben meegegeten. Tip voor volgend jaar: maar een
spreadsheet aan om aanwezigheid op aan te duiden, want ereleden weten graag op voorhand wie er ook komt.

Activiteiten in de nabije toekomst

Meirondjes

Tekstje en begroting zijn gemaakt, komt in orde.

Galabar

Er is geen bandje meer geregeld, want niemand kon nog. In plaats daarvan gaan er veel gratis cider en hapjes zijn.
De proffen zijn uitgenodigd, normaal gezien komen Vaes, Van Riet en Lettinga en dan nog enkele assistenten. Er
zijn nu 34 flessen van 3 soorten cider (appel, perzik en framboos). Voor het schenken nemen we geen glazen mee,
want die breken te makkelijk en dat is te veel gedoe om op te kuisen, dus we nemen gewoon bekers. Enkele glazen
meenemen voor de proffen zodat het toch een beetje fancy is, is niet echt de moeite. Het beste is dan om de
proffen van achter de toog te laten schenken. Er moeten dan enkel nog shiften zijn voor het rondgaan met hapjes
in de zaal (die komen er snel aan). Tobias kan fotograferen met zijn fancy camera vanaf 23u, maar omdat de bar
al om 21u begint kan er best daarvoor ook nog een fotograaf gezocht worden. Een fotostand trekt volk weg uit
de zaal, en zo veel volk komt daar ook niet op af, dus dat doen we niet. Er komt ook geen mobiele fotobooth.
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Verbroederingscantus

Gent komt maar met een tiental mensen, dus waarschijnlijk hebben we iets meer plekjes voor ons. Voor de rest
komt het normaal gezien in orde. Lege plekken worden eerst opgevuld door kandidaten uit de andere kringen, dus
die wetenschappelijke kring van de VUB gaat waarschijnlijk niet meer binnen kunnen, dat mag naar hen gemaild
worden.

EJWereldkampioenschap

Er zal een groot spel gespeeld worden met opdrachten die elk gelinkt zijn aan een EJW-activiteit van het voorbije
jaar (Verken Leuven = zoektocht, quiz = quizvraag ...) . Daarvoor zullen ook materialen uit de kelder gebruikt
worden, waaronder ducttape en koord, maar begroot dat gewoon in. De begroting is doorgestuurd, er staat wat
frisdrank in en 8 gratis pintjes, maar dat is nogal raar. Beter is om een bak bier te nemen en door te verkopen
aan inkoopprijs en de frisdrank gratis te geven.

Toneel

Aiko weet dat hij de kassa moet maken. Er waren nog enkele problemen met de bar en de Scientica BBQ, maar
Karim regelt dat. Dinsdag zijn er nog niet veel inschrijvingen. Karim heeft Sabam gecontacteerd in verband met
het betalen van auteursrechten, maar hij heeft daar nog niets van gehoord.

Duvelbar

Milko, Siebe en Arno tappen. De begroting is doorgestuurd, met in totaal 21 bakken Duvel aan 80 cent. Arno
probeert via Letteren aan de contactgegevens van Moortgat te komen, zodat hij daar hopelijk bakken kan bestellen
en er glazen bijkrijgt. Er zijn nog deftige flessenopeners nodig, ga eventueel ook eens in het Spit kijken. Er moet
een tweede kassa zijn, en VEEL klein geld.

Ultimate frisbee

Er is nog geen begroting doorgestuurd en ook geen tekstje. Dat moet zo snel mogelijk in orde komen zodat er
reclame kan worden gemaakt.

Zware bieren Leuven Waals

Er zijn nog een honderdtal zware biertjes over van Leuven Waals. Ze vragen of ze het aan 1 euro per stuk mogen
doorverkopen aan Wina. Het is sowieso goedkoper dan als je ze bij Colruyt haalt. Als je per bar 2 soorten of zo
meeneemt als promo aan een euro dan raakt dat wel op, bij de galabar is dat sowieso oké met het dopselgeld.
Fanne maakt een factuur op voor Leuven Waals. Over de marginalenbar hebben we trouwens nog niets gehoord,
ook geen factuur ontvangen. Daar kunnen we best nog eens achter vragen.

Idee IKZ

Er gaat dit jaar niets meer veranderd worden aan de statuten of het HR, maar een tip voor volgend jaar:

Als kiescomité een straf oplegt en niemand buiten zij zelf is daar mee akkoord dan kan je daar nu eigenlijk
niets aan doen. Dit jaar was het iets onschuldig, maar als het in de toekomst over iets ernstiger zou gaan kan je
niets tegen kiescomité inbrengen. Tijdens de campagne kan je ook geen KV samenroepen. Een tweede nuttige
tip: het kan misschien ook beter zijn om meteen na de campagne al een KV te houden waar de campagne kan
geëvalueerd worden. Kiescomité zou dan nog niet ontbonden worden, er zou enkel een evaluatie gebeuren.
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Varia

• Arno: ‘Ik heb net gezien dat er niet zo veel bekers meer over zijn, mag ik er nieuwe bestellen?’ - Ja, bestel
maar wat je nodig hebt.

• Dries: ‘Polo’

• Siebe: ‘Marco?’

• Lien: ‘De CuDi is nog maar twee weken open. - Arne VDK: ‘En ik heb mijn boeken nog altijd niet!’

• Arno: ‘Om Jari te pesten, die kebab was echt goed.’ - Jari: ‘Ik heb ook lekker gegeten hoor.’

• Jari: ‘Allemaal inschrijven voor Toneel, het wordt tof. Gaan we trouwens foto’s nemen op de verbroedering
of niet? In veel steden is dat not done op een cantus.’ Andere jaren is dat ook niet gebeurd, dus doe maar
niet.

• Fanne: ‘Doet Winalliance iets extra op de cantus, eten voorzien of zo?’ - Sander: ‘Ik denk er eens over na.’

• Raf: ‘Deze woensdag is het kwartfinale van de IFB, om 22.00u in de Sporthal van UCLL.’

• Milko: ‘Fanne, nog eens merci om woensdag die acide te fixen.’

• Quentin: ‘4 mei is het Facultair Congres in G 00.01 om 19 uur, daar mogen Winastudenten stemmen op de
rector. Voor de onderwijsvertegenwoordigers: kandidaturen voor de beste post, nl. OWG-voorzitter, mag je
steeds naar mij sturen.’

• Jari: ‘Ik heb twee keer kunnen stemmen voor de faculteitsraad: een keer bij fysica en een keer bij sterren-
kunde.’

• Nele: ‘Kom zeker naar de lezing die Jeroen heeft gepland over spintronics. Er zullen hapjes van de Alma
zijn.’

• Fanne: ‘Ik wil mij excuseren omdat de vergadering zo laat verplaatst is, en Lise wil zich excuseren omdat er
20.00u op de uitnodiging stond. Danku allemaal om te komen.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Postenevaluaties Beheer 14/05/2017
Barlaptops e.d. in orde brengen Webteam 14/05/2017
Investeringen aankopen Materiaal, IFB 14/05/2017
Melden dat zwanenboek niet doorgaat aan ingeschrevenen Media 14/05/2017
Navragen switches bij VTK en LBK Samuel en Wieter 14/05/2017
Waag contacteren over mogelijke inbraak kelder Fanne 14/05/2017
Navragen Marginalenbar bij Alma Bar 14/05/2017
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken 21/05/2017

De vergadering wordt gesloten om 23.17u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 14 mei 2017 om 22.00u in de Winaliving.
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